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        Zápis z jednání redakční rady Hornopočernického zpravodaje 
                                         ze dne 27. 8. 2015  

 
Přítomni: Ladislav Stýblo, Alena Naidrová, Jana Jelínková, Karolína Klímová, Alexandra  
                  Kohoutová, Přemysl Frýda, Eva Cudlínová 
 
Hosté: Mgr. Eva Březinová, zástupkyně starostky, Lenka Bartáková, prozatímně jmenovaná  
             redaktorka, Veronika Rejlková - Studio 66 
 
Program: 

1. Uvítání 
2. Seznámení s novinkami ohledně HPZ – novými pravidly inzerce, schváleným 

grafickým layoutem HPZ a představení redaktorky dočasně pověřené přípravou HPZ. 
3. Představení aktuálního čísla HPZ - diskuze 
4. Různé 
5. Závěr 

 

Bod 1) Předseda redakční rady uvítal členy a stručně představil novinky ohledně HPZ. Paní                                         
Eva Březinová, zástupkyně starostky, představila redakční radě paní Lenku Bartákovou, která 
nyní redaktorsky spolupracuje na přípravě HPZ. Dále informovala redakční radu, že 
v současné době stále probíhá výběrové řízení na pozici redaktora/ky HPZ. Také informovala 
o tom, že Rada m. č. Praha 20 schválila nová pravidla pro zveřejňování inzerce v HPZ.    

Bod 2) Paní Bartáková představila nové čísla HPZ  

 Číslo bude mít 44 stran včetně pokračování přílohy o výstavbě 

 Paní redaktorka navrhla nové řazení kalendáře na 1. vnitřní obálce HPZ podle   
témat, nikoliv podle data. Návrh byl přijat s tím, že RR vyčká na reakce čtenářů. 

 Pan Stýblo navrhl, aby bylo v čísle uveřejněno poděkování paní Daně Mojžíšové     
za dlouholetou úspěšnou redaktorskou práci. RR souhlasila.   

 Diskuze nad článkem pana Viléma Čápa „Chcete další prestižní skladovou halu“ –   
proběhla diskuze. Článek se pohybuje na hraně platných zákonů ČR a je v rozporu 
s Pravidly HPZ. Bude přesto zveřejněn s reakcí pana Wágnera. Pan Stýblo, 
předseda RR, bude, na článek reagovat jménem redakční rady dopisem 
adresovaným panu Čápovi, RR schválí jeho znění. RR dále rozhodla o vyjmutí data 
narození uvedeného v článku pana Čápa z důvodu ochrany osobních údajů. 

 Text o lesních školkách a alternativním vzdělávání. Proběhla Diskuze. RR 
nedoporučila ke zveřejnění (hlasování: pro zveřejnění 0, proti 4, zdrželi se 2).  

 RR nedoporučila ke zveřejnění článek Řemeslný jarmark (akce se nekoná na území 
MČ Praha 20 a článek Pomoc potřebným (akce se koná na území P-3). Paní 
Bartáková byla pověřena odesláním vyrozumění autorům článků.  

Příští číslo HPZ:  uzávěrka: 18. 9. 2015 
 jednání RR: 23. 9. 2015 od 8.00 hodin v kanceláři tajemnice úřadu 
                             vychází: dne 5. 10. 2015 
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Otázka měsíce: „Jaký je Váš názor na další rozvoj logistického parku P3?“   

V Praze dne 31. 8. 2015 
Zapsala: A. Naidrová, tajemnice.  

 
Mgr. Ladislav Stýblo                                                                                              
předseda                                                                                                               
 
 
 
Ověřovatel zápisu: Karolína Klímová     
 
 
 


